
Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-10-01

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Albin Färm, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Julina
Sahlberg, Millie Johansson, Yo Borg.

Ej närvarande: Ida Desvall

Plats och tid: R35, 15:30.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 15:32.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Albin Färm och Vilma Andersson

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Förra veckan blev inte som planerat, Julina fick ta SEKT-mötet istället för mig (TACK!) och
resten av FUM-gruppen gick på utbildningen. Haft koll på mail, bokat in nytt möte med KVIT.
Möte med Vilma om RF-mässa. Ska ha möte med valberedningen på tors!

§ 2.2 KASSÖR

Haft lite koll på mailen men inte varit så mycket. Räknat ihop cykelfest och fulvinsrunda och lagt
in. Har fortfarande inte fått någon faktura för ovvarna?

§ 2.3 INFORMATÖR

Jag har fortsatt publicera våra presentationer på instagram samt skickat ut oktobers månadsbrev
idag. Även skapat ett event på Facebook om kodstugan som ska hållas.

§ 2.5 AMO

Gjort FUM-utbildning. Haft AMO-råd. Gått på SSG-möte.

§ 2.6 MANA

Haft möte med Accenture angående event idag, haft möte med AKAVIA angående event i höst,
satt datum för nästan alla event under året (undantag AKAVIA våren). Akademiker kör sitt vår
event under KVIA-veckan. Hämtat matlådor och har skrivit ut lappar till ryggsäck/ovve
utlämning (har gjort sista förberedelse idag).

Fått lite återkoppling om ovvar från JobTop, produktionen är vad jag förstod det som klar nu och
väntar på leverans (det verkar gå enligt tid). Ovveinvigning kommer ske 29:e oktober och
ovvarna bör hinna levereras innan dess, Jag skickar och ligger på typ 2 gånger i veckan.



§ 2.7 MYSA

Hållit i cykelfesten! Mailat HG om valpub men ej fått något svar. Jag har börjat spåna på
miljöprojekt och kontaktat ansvarig på GS om hur vi ska göra för att våra projekt ska vara
godkända enligt Gröna Sektioner. Jag har även kontaktat alla som har haft böcker kvar i
sektionsrummet och lämnat tillbaka dem, en bok har lämnats till campusbokhandeln. Fått våra
märken.

§ 2.8 UB

Haft ub-utskotts utbildning och träffat alla klassrepresentanter. Har även fått in det första
studentärendet, där stuff varit inblandad.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Jobbar med Flashback, Helan & Halvan och Förspelet. Ska ha möte med valberedningen på
torsdag.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har varit på FUM möte

Har bokat upp möte med dem från Nederländerna och på torsdag ska vi ha uppstartsmöte

Har kontaktat dem som är utomlands och satt ett schema för när de ska lägga ut sina
bilder/storys om deras utbyte

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Varit på sekt-möte och FUM-utbildning. Preliminärt bokat hela KVIA.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 SEKTIONSUTBILDNINGEN

Är ni anmälda?

§ 3.2 SEKT-MÖTET

Något du vill lyfta från det Julina? Lägga in på dagordning innan SEKT-mötet äger rum om det
är något vi vill säga till STUFF.

§ 3.3 HÖSTMÖTET

Börja planera vem som gör vad, jag (Linn S) behöver läsa på mer om vad som skall vara med på
mötet. Kommunicera med KodVet om kognivote, få in stadgerevidering från gamla styret, samt
revisorns bokföring.

§ 3.4 KVIA

Hur ska vi locka dit studenter, förslag? Budget för det?

Alla alumner/ företag är bestämda och schemalagda.

Vi vill bolla samarbeten/ lockelser med er!

Men det beror på vår budget. Just nu är budgeten 1000 kr vilket absolut räcker för fika och
presentkort osv men om vi vill satsa på fler lockelser kan mer pengar behövas. Finns det
möjlighet att flytta runt pengar? , våra 20 000 kr från spons är i nuläget orörda men det kanske vi
vill spara till våren för saft och examenssittning osv. Kan vi äska pengar från stuff, typ 1000 kr?

Förslag:



- Högtalare (sån Vilma har värde 800 kr)
- Bjuda på energidryck på varje
- Presentkort på sin lokala matbutik (värde 150 kr)
- Goodiebag (typ nocco, godis, lim till ovve kanske? värde ca 100-150 kr)
- UniCrew (rabattkod, presentkort eller märke)
- Campushallen (presentkort, rabattkod eller vattenflaska)
- BokAB (rabattkod, presentkort, gåva i forma av block/ penna)
- Foodora presentkort (värde 100-150 kr)
- Vad kan man mer försöka fixa?

Förslag på spons:

● catering crepperino
● Cok najs
● Nicks
● Lattitud
● swedish gree
● Gratis klägg baljan
● Arla - latte, yalla

§ 3.5 RYGGSÄCKAR, MATLÅDOR

Förslag på att lämna ut ryggsäckar + matlådorna onsdag 2/10 över lunch. Det sista som behöver
fixas har jag (vilma) redan gjort idag. Behövs minst 2 personer, en som lämnar ut och en som
prickar för (jag, vilma, prickar helst för i mitt dokument)

§ 3.6 CAMPUS SKRAMLAR

Vi pratade om det förra veckan, förra året hade de pepparkakshustävling för att samla in pengar
till välgörenhet (campus skramlar) med PULS. Vi kommer bli kontaktade av dem, vill vi göra
samma?

§ 3.7 MAT FÖR EVENT (VI MÅSTE DRA FOLK!)

I höst kommer AKAVIA och Akademiker komma och hålla lunchföreläsningar. Vi ska fixa
maten och fakturera företagen i efterhand.

Akademiker vill hålla en lättare lunch och där har vi pratat om Wraps/ Baguetter. ICA Maxi har
catering på Wraps och Baguetter för ca 40 kr styck beroende på innehåll. Vet ni andra ställen som
håller samma ”billiga” prisnivå men som kanske har godare mat att locka med? Här måste det
komma helst 30 personer eller mer.

AKAVIA är villiga att lägga ca 100kr per person på lunch (väldigt generöst) och där har vi pratat
om antingen hamburgare + pommes från bores eller sushi (8 bitar typ per person) . Vad tror ni
om detta?
Sushi tar vi. kolla på ställe där man får bäst mängd
Vi ska helst dra 50 personer önskar AKAVIA.



§ 3.8 NYTT DATUM FÖR VAL PUB

Ett nytt tänkt datum för val puben är eventuellt den 24/10 eftersom det är både flashbackpub
ocb ovve-invigning v.44. Val puben ska hållas är fortsatt oklart.

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1 VILKA VILL GÅ PÅ EVENT IKVÄLL?

Finns en ledig plats på event, vill någon gå? börjar 18:00-20:30 inne i stan

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2024-10-08 kl 12:15 i KY32

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Ha diverse möten, börja planera inför höstmötet

§ 6.2 KASSÖR

Ta kontakt med master ansvarig angående bidrag. Planera höstmöte (budget). Kolla med Bella
om hur överföringar mellan konton fungerar, bokföringsunderlag.

§ 6.3 INFORMATÖR

Gå på möte med Linn S och valberedningen. Fortsätta publicera presentationer.

§ 6.5 AMO

Gå på första FUM-sammanträde. Kolla med Millie om studentärendet.

§ 6.6 MANA

Ska kontakta företag till spons/lockelser till KVIA, Sätta datum för event, planera vidare event
med Akademiker och AKAVIA. Förhoppningsvis lämnat ut ryggsäckar och matlådor. Hållit
event med Accenture. Förhoppningsvis få datum på leverans på ovvarna.

§ 6.7 MYSA

Ska kontakta miljöansvarig på TBI och Maskin angående klädbytardag. Ska fortsätta jaga hg
angående valpub och uppdatera Angela. Jag ska även se till att märken för fulvinsrundan och
cykelfesten delas ut. Se till att vi städar sektionsrummet.

§ 6.8 UB

Följa upp på studentärendet.
§ 6.9 MÄSTERICHEF

Jobba Flashback, Helan & Halvan, Förspelet.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Kontakt/spons till KVIA



§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman Ordförande: Linn Sundin

Justerare: Albin Färm Justerare: Vilma Andersson


